
Zápis ze schůze výboru Společenství vlastníků pro dům Koněvova 
153,155,157,159 (dále jen SVJ) konané dne 21. 11. 2018 

 
Přítomni: Daniel Frost, Pavel Kafka, Lucie Nemešová, Jiří Tichý 
 
Program jednání: 
 

1. Odstoupení P. Kafky z pozice předsedy výboru 
 
P. Kafka podal informaci o situaci ve výboru. Jednotliví členové se k práci a atmosféře ve 
výboru mohli vyjádřit.  
 

P.Kafka podal písemnou rezignaci na funkci předsedy výboru z osobních důvodů. Nadále 
zůstává členem výboru. 
 
O své rezignaci bude informovat vlastníky SVJ písemným oznámením, které vyvěsí na 
nástěnky ve všech příslušných vchodech. 

 
2. Volba nového předsedy výboru 

 
Na pozici nového předsedy výboru byl navržen člen výboru Daniel Frost. Členové výboru 
pro jeho zvolení hlasovali jednomyslně.  
 
 

3. Rekonstrukce výtahů  
 

V komunikaci s firmou Ctibůrek Výtahy, která realizuje pro SVJ výměnu výtahů, nastaly 
nejasnosti kolem zaměření šacht a rozměrů výtahových kabin. Situace je v řešení, výbor 
se k tomu v nejbližší možné době znovu sejde. 
 
 

Další schůzi svolá předseda výboru v dohledné době k dořešení rekonstrukce výtahů a 
rekonstrukce elektroinstalace ve vchodě 159, která byla prozatím odložena (problém s 
přípojkou PRE). 
 

 
V Praze, dne 21. listopadu 2018 
 
Zapsala: Lucie Nemešová 
Ověřil: Daniel Frost 


